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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till utrikesminister Margot Wallström (S)

2017/18:1626 Lotsplikt i Öresund

I början av augusti gick ett 130 meter långt och 17 meter brett lastfartyg på 
grund utanför Helsingborg. Öresund är en av norra Europas mest trafikerade 
farleder och har omkring 40 000 fartygspassager per år. Det är en omfattande 
trafik som ska samsas på en begränsad yta.

I Öresund är det inte lotsplikt, men Internationella sjöfartsorganisationen, IMO, 
rekommenderar användning av lots ombord på fartyg som är djupgående på sju 
meter och lastade med olja, kemikalier eller kärnavfall. I motioner till riksdagen 
har Moderaterna uppmärksammat att Sverige behöver arbeta för att se över hur 
Öresundstrakten kan utvecklas och uppdateras för att möta dagens och 
morgondagens risker. Danmark och Sverige bör ha likvärdiga bestämmelser när 
det gäller lotskrav.

Moderaterna har också drivit frågan i Nordiska rådet. År 2016 lade den 
konservativa gruppen i Nordiska rådet, där Moderaterna ingår, fram ett 
medlemsförslag om lotsplikt i Öresund. Förslaget ledde till att Nordiska rådet 
rekommenderade de nordiska regeringarna att till IMO föreslå att nuvarande 
riktlinjer för användning av lots i Öresund görs obligatoriska. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga utrikesminister Margot Wallström: 

 

Hur ämnar ministern agera i Nordiska ministerrådet för att skynda på frågan om 
lots med tanke på sommarens incidenter?

………………………………………

Thomas Finnborg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2018-08-22
Besvaras senast
2018-09-05
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


